陳瑞祺(喇沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

30th October, 2020

Dear Parent/Guardian.

Graduation Ceremony 2020

Due to the coronavirus pandemic, Graduation Ceremony of Class 2020 will be postponed to Friday, 27th November, 2020 at our school hall. In accordance with the health advice issued by Education Bureau and Centre for Health Protection, the ceremony will be divided into two sessions and the details are as follows:

1st session - 6A and 6C from 6:00 p.m. to 6:50 p.m.

2nd session - 6B and 6D from 7:00 p.m. to 7:50 p.m.

The Guests of Honour will present certificates and address our S6 graduates. You and your son/ward are cordially invited to the ceremony. All S6 graduates are requested to wear full school uniform, be properly groomed and be seated in the designated preparation room 45 minutes before the ceremony begins.

6A and 6C students should arrive by 5:15 p.m. in Room 104 and Room 105 respectively. 6B and 6D students should arrive by 6:15 p.m. in Room 102 and Room 103 respectively.

In case of tropical cyclone warning signal number 8, red or black rainstorm signals, the event will be postponed to Saturday, 28th November 2020 at the same time and place. However, if the coronavirus situation deteriorates, the event will be cancelled. Should there be any change, SMS will be sent out as soon as possible. For enquiries, feel free to contact the General Office at 27118175.

Please fill in and submit the reply slip by 6th November 2020 using this link https://bit.ly/3e1A5DC.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung

Principal

陳瑞祺(喇沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175

TEL: 27118175 FAX: 27621550

敬啟者:

學校畢業典禮 2020

由於冠狀病毒病疫情的關係,二〇二〇年度中六畢業典禮將延至二〇二〇年十一月二十七日(星期五)於學校禮堂舉行。依據教育局及衛生防護中心指引,為保持適當社交距離,故此畢業典禮將分為兩場舉行,詳情如下:

第一場:六甲班及六丙班 - 下午六時正至六時五十分第二場:六乙班及六丁班 - 下午七時正至七時五十分

現誠邀 閣下及 貴子弟出席是次畢業典禮。各中六畢業同學必須穿着整齊校服,注意 儀容端莊,並於當天典禮開始前四十五分鐘到指定課室綵排及準備。

下午五時十五分: 六甲班 - 104 室及六丙班 - 105 室下午六時十五分: 六乙班 - 102 室及六丁班 - 103 室

當天若懸掛八號熱帶氣旋訊號或黑色或紅色暴雨警告,本校畢業典禮將會延至二〇二〇年十一月二十八日(星期六)舉行,時間及地點不改。如冠狀病毒病疫情惡化,本校畢業典禮將會取消,敬希體諒。如有任何變更,屆時本校將以短訊通知各位家長。如有疑問,歡迎致電校務處查詢(電話 27118175)。

敬請於十一月六日或之前,開啟以下連結:https://bit.ly/3e1A5DC,填妥並遞交回條。

此致 各畢業班家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長 李丁亮 啟

二〇二〇年十月三十日